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RG 0012.1.22.2015      
 

 
  P r o t o k ó ł    Nr 23/2015  

                   z  posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju,                      
 w dniu 23 listopada 2015 r. 

 
 

  Obecni jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  Otwarcia posiedzenia oraz przywitania gości i członków komisji dokonała Przewodnicząca komisji, 
Pani Józefa Boron.  

  Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 

  

Ad. 3. 

  Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron przedstawiła porządek posiedzenia. 

  Wniosków nie zgłoszono. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

               Porządek posiedzenia: 

1. Przywitanie i otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.  

4. Opiniowanie projektów uchwał. 

5. Wolne wnioski i sprawy bieżące. 

6. Przyjęcie protokołu z dnia 26.10.2015 r. 

7. Ustalenie terminu i tematu kolejnego posiedzenia 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 4. 

 

 Komisja przystąpiła do opiniowania następujących projektów uchwał:  

a) w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2016 rok 

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat – Pani Joanna 
Szymańska  

 Pan Przewodniczący, Jan Fels zapytał dlaczego mamy zwiększony przychód z podatków 
o 1 mln zł skoro stawki podatku pozostają na tym samym poziomie?  

 Pani naczelnik Szymańska odpowiada, że zmiany wynikają z kolejnej uchwały, w której 
znajduje się propozycja zniesienia zwolnienia w podatku od nieruchomości. Propozycja 
dotyczy likwidacji zwolnienia z podatku od nieruchomości gruntów, budynków lub ich 
części oraz budowli służących realizacji zadań własnych Gminy w zakresie wodociągów  
i zbiorowego zaopatrzenia w wodę, kanalizacji, usuwania i oczyszczania ścieków 
komunalnych. W związku z likwidacją tego zwolnienia szacuje się przyrost dochodów 
podatku od nieruchomości.   

 Pan Radny Joachim Pieczka zapytał, czego będzie dotyczyć zapis w §1 punkt 1  
podpunkt d? 

 Pani naczelnik odpowiada, że nie wie czego będzie dotyczyć. Jest to nowy zapis 
wprowadzony ustawą, który pojawi się od stycznia 2016 roku. Nie jest w stanie 
powiedzieć, czy na terenie naszej Gminy tereny tego typu występują.  
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 Pani Irena Czekała (pracownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony 
Środowiska) odpowiada, że z tej nowej ustawy wynika, iż do dokumentów trzeba będzie 
opracować strategiczny plan zagospodarowania przestrzennego. Jest to trudna ustawa 
dotycząca wielu dziedzin m.in. podatku, planów, demografii, która wymaga wielu analiz.  

 Pan Radny Pieczka stwierdził, iż na dzień dzisiejszy nie wiemy jakie to będą obszary. 

 Pani Radna Krystyna Graca, zapytała czy jest sens wprowadzać nowe pojęcie do uchwały 
jeżeli nie wiemy na czym ono będzie polegało? 

 Pani naczelnik Szymańska odpowiada, iż jest to wymóg ustawowy. Nie możemy zmienić 
zapisu ani stawki dotyczącej tego punktu. 

 Pani Radna Krystyna Graca, powiedziała że jeśli jest tak jak pani naczelnik mówi to wierzy  
na słowo. Jednak uznała, iż jest to trochę chore. 

 Pani Radna Zofia Woźniak, powiedziała że jeżeli trzeba wprowadzić taki zapis to trzeba  
to uczynić. Najwyżej będzie to przepis martwy, jeśli takie tereny będą nie występowały  
w naszej Gminie. 

 Pani Radna Krystyna Graca, nawiązała do likwidacji zwolnienia z podatku od 
nieruchomości gruntów, budynków lub ich części oraz budowli służących realizacji zadań 
własnych Gminy w zakresie wodociągów i zbiorowego zaopatrzenia w wodę, kanalizacji, 
usuwania i oczyszczania ścieków komunalnych. Zapytała czy przez poprzednie lata 
wodociągi nie płaciły podatku? 

 Pani naczelnik Szymańska odpowiedziała, że to zwolnienie miało różne brzmienie  
na przestrzeni ostatnich lat. Uchwały dotyczące zwolnień  od podatku były badane przez 
prokuraturę, Regionalną Izbę Obrachunkową w Katowicach a także były przedmiotem 
rozstrzygnięć w sądzie w Gliwicach. Brzmienie tego zwolnienia zmieniało się, różne 
podmioty z tego korzystały. Głównym założeniem wprowadzenia tego zwolnienia było 
zwolnienie naszego zakładu budżetowego. Cała kwota wzrostu nie obejmuje tylko 
wodociągów bo wynika również z pojawienia się nowych przedmiotów opodatkowania, 
które pojawiły się w trakcie 2015 roku, zostały przyjęte i będą kontynuowane w 2016 roku. 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

 

        Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

b) w sprawie ustalenia wysokości stawek w podatku od środków transportowych na 2016 rok  

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat – Pani Joanna 
Szymańska  

 Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

c) w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty targowej i zasad jej poboru 

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat – Pani Joanna 
Szymańska  

 Pan Radny Jan Fels zapytał, ile wynosi wpływ z opłaty targowej w 2015 roku? 

 Pani naczelnik Joanna Szymańska, odpowiada iż jest to kwota ok. 700 zł. 

 Pan Radny Joachim Pieczka, zapytał czy opłata jest obligatoryjna dla inkasentów? 

 Pani naczelnik Szymańska odpowiada, że jeżeli ta opłata zostanie wprowadzona  
to muszą zostać powołani inkasenci, którzy będą zobligowani do pobierania tej opłaty.  
Do tej pory pobieranie opłaty było obowiązkowe, natomiast wg nowych przepisów,  
które wejdą w życie od stycznia 2016 r. Rada Gminy może ale nie musi pobierać tej 
opłaty. 



3 

 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

       Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                    
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

d) w sprawie zwolnień w podatku rolnym i leśnym na terenie gminy Zbrosławice na 2016 rok. 

  Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat – Pani Joanna 
Szymańska  

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

         Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                    
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

e) w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na terenie gminy Zbrosławice na 2016 rok 

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat – Pani Joanna 
Szymańska  

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

         Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                    
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

f) w sprawie ustalenia wzoru informacji oraz deklaracji składanych do organu podatkowego przez 
podatników z tytułu podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego.  

  Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat – Pani Joanna 
Szymańska. 

 Pani Radna Zofia Woźniak zapytała, czy zmiana deklaracji będzie dotyczyła wszystkich 
czy tylko nowych podatników?  

 Pani naczelnik Joanna Szymańska odpowiada, że zmiana deklaracji będzie obowiązywała 
wszystkich, ponieważ wprowadzone są zmiany w ustawie. 

 Pan Radny Joachim Pieczka, zauważył iż w nowych deklaracjach znajduje się zapis nt. 
gruntów niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji. Zapytał, czy podatnik będzie 
musiał wiedzieć jaki to jest teren? 

 Pani Szymańska odpowiada, że jeżeli u niego się pojawi to tak. Wzory deklaracji muszą 
zostać dostosowane do obowiązujących przepisów. W każdej deklaracji coś się zmieni.  

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                    
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

 

g) w sprawie zmiany uchwały nr. XI/127/2015 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 16 września 2015 r.  
w sprawie określenia warunków i trybu składania informacji i deklaracji podatkowych za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej.  

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat – Pani Joanna 
Szymańska. 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                    
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 
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h) w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, opłaty targowej oraz określenia 
inkasentów i wynagradzania za inkaso w 2016 roku.  

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat – Pani Joanna 
Szymańska. 

 Pan Radny, Alojzy Szyguła poprosił o poprawę nazwiska inkasenta w Ziemięcicach. 
Prawidłowo powinno być: Anna Piernikarczyk 

       Brak więcej uwag i zapytań. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”,                    
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

i) w sprawie uchylenia Uchwały Nr. XI/122/2015 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 16 września 2015 
roku w sprawie udzielenia Powiatowi Tarnogórskiemu pomocy finansowej na dofinansowanie 
zadania inwestycyjnego pod nazwą „Budowa kanalizacji deszczowej wraz z odtworzeniem 
chodników w ciągu drogi 3275S Tarnowskie Góry-Kamieniec(ul.Tarnogórska w Kamieńcu)” 

Projekt w/w uchwały przedstawił i omówił Pan Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej – 
Jakub Kukliński 

 Pani Radna Krystyna Graca zapytała czy Powiat Tarnogórski uzasadnił dlaczego nie 
wystąpił o dofinansowanie? 

 Pan naczelnik Kukliński odczytał pismo przesłane z Powiatu Tarnogórskiego (stanowi 
załącznik do protokołu nr 2) 

 Pani Radna Graca zapytała czy wiadomo na jakie zadania Powiat Tarnogórski będzie 
składał wniosek o dofinansowanie? 

 Pan naczelnik Kukliński odpowiada, że na to samo. 

 Pani Radna Zofia Woźniak zapytała, czy to oznacza że Gmina Zbrosławice nie będzie 
musiała wspomagać finansowo Powiatu Tarnogórskiego?  

 Pan Radny Jan Fels odpowiedział, że w razie potrzeby Gmina dalej będzie musiała 
wspomóc finansowo Powiat Tarnogórski ich. 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”  
i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

j) w sprawie zasięgnięcia opinii Śląskiego Komendanta Wojewódzkiego Policji w Katowicach  
o zamiarze rozwiązania Straży Gminnej w Zbrosławicach 

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Pani W-ce Wójt Katarzyna Sosada. 

 Pani Radna Zofia Woźniak zapytała czy przy likwidacji Straży Gminnej będzie potrzeba 
zwolnienia pracowników? 

 Pani Wójt Katarzyna Sosada odpowiedziała, że 5 osób zatrudnionych w Straży Gminnej 
zostanie zwolnionych, natomiast 2 osoby posiadają uprawnienia emerytalne. 

 Pani Radna Krystyna Graca zapytała, ile wynosiły koszty założenia Straży Gminnej, ile 
wynosiły koszty funkcjonowania oraz ile wynoszą koszty funkcjonowania Straży na dzień 
dzisiejszy? 

 Pani Wójt Katarzyna Sosada odpowiedziała, że szczegółowe zestawienie zostanie 
przygotowane na sesję Rady Gminy tj. dn. 25.11.2015r. 

 Pan Radny Wiesław Topór zapytał jakie są przyczyny likwidacji Straży Gminnej? 

 Pani Wójt Katarzyna Sosada odpowiedziała, że podstawowym i najważniejszym 
zadaniem Straży Gminnej jest zwiększenie bezpieczeństwa i w tym celu została ona 
powołana. Natomiast Straż nie spełnia oczekiwań społecznych, ponieważ nie funkcjonuje 
popołudniami oraz w weekendy czyli w tym czasie gdy najbardziej jest potrzebna. Dlatego 
to jest pierwszy i najistotniejszy argument aby Straż Gminną zlikwidować. Drugą kwestią 
jest temat dochodów i wydatków wynikających z posiadania Straży Gminnej.  
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Praca Straży Gminnej popołudniami, nocą oraz w weekendy wiąże się z ogromnymi 
kosztami, a Gminy po prostu na to nie stać. 

 Pan Radny Alojzy Szyguła potwierdził, iż zgadza się z wypowiedzią pani wójt.  
Wspomniał, że jako sołtys często potrzebował interwencji Straży Gminnej w godzinach,  
w których już nie funkcjonowała. Ponadto Radny Pan Szyguła zapytał, czy poprzez 
ewentualne rozwiązanie Straży został już opracowany plan adaptacji pomieszczeń  
w których funkcjonariusze wykonywali swoją pracę?  

 Pani Wójt Sosada odpowiedziała, że jeszcze za wcześnie na tego typu plany. Ale jeśli 
wystąpi taka możliwość to istnieje pomysł, aby utworzyć w tym miejscu biuro 
pełnomocnika wójta ds. uzależnień. 

 Pan Radny Rafał Kubik, zapytał czy z zaoszczędzonych funduszy istnieje możliwość 
zamontowania monitoringu na terenie Gminy Zbrosławice oraz czy istnieje możliwość 
ustawienie na terenie Gminy stałego radaru pomiaru prędkości? 

 Wójt Gminy Zbrosławice Wiesław Olszewski odpowiedział, że część funduszy zostanie 
przeznaczona na poprawę bezpieczeństwa w Gminie. Przekazał, że Gmina Zbrosławice 
podejmie działania zmierzające do zwiększenia liczby etatów Policji na terenie Gminy. 

 Przewodniczący Rady Gminy Jan Fels zapytał, czy z powodu likwidacji Straży Gminnej  
a co za tym idzie  braku fotoradaru pojawi się na drogach lotny pojazd policji  
w Tarnowskich Górach? 

 Wójt Pan Olszewski odpowiedział, że wtedy kierowcy będą mieli pretensje do osób 
postawionych „wyżej”. 

 Pan Radny Joachim Pieczka zapytał, skąd się wziął zapis w uzasadnieniu uchwały nr X, 
iż Straż Gminna nie spełnia należycie swojej funkcji i oczekiwań społecznych? 

 Pani Wójt Katarzyna Sosada odpowiedziała, iż oczekiwania społeczne są takie, aby Straż 
Gminna funkcjonowała popołudniu, nocą a także w weekend. Aby mieszkaniec mógł 
zadzwonić wtedy kiedy cos się dzieje. Natomiast redukcja etatów także nic nie da. 

 Radny Pan Joachim Pieczka stwierdził, iż zawsze było mówione że do obsługi fotoradaru 
jest potrzebne 3 funkcjonariuszy. Ponadto powiedział, iż mieszkańcy w nocy powinni spać 
i funkcjonowanie Straży Gminnej powinno być nie potrzebne, natomiast jest za tym aby 
nie likwidować Straży, tylko zmienić im godziny pracy, aby w godzinach popołudniowych 
wykonywali swoje obowiązki. Stwierdził, iż są to koszty dla Gminy ale nie na wszystkim da 
się zarabiać. 

 Wójt Pan Wiesław Olszewski odpowiedział, że likwidacja Straży Gminnej to nie sprawa 
ekonomii. Stwierdził, iż prosił wielokrotnie o pełnienie służby na piechotę, żeby 
kontrolowali paleniska - usłyszał odpowiedź, że Straż Gminna nie posiada takich 
uprawnień, natomiast w Zabrzu i Rudzie Śląskiej Straż Miejska zajmuje się tymi 
zadaniami. Wójt poinformował, że otrzymał kilka donosów od mieszkańców, iż w ciągu 
dnia nikt nie odbiera telefonu w Straży Gminnej, a gdy już odbiorą to nie reagują. 

 Pani Radna Zofia Woźniak poinformowała, że przekonuje ją treść uzasadnienia  
w uchwale nr X. Zwróciła się do pana radnego Joachima Pieczki, aby poinformował ilu 
mieszkańców w ostatnim czasie chwaliło działanie Straży Gminnej. Stwierdziła,  
że otrzymywała od mieszkańców tylko i wyłącznie negatywne informacje nt. pracy w/w 
formacji. 

 Pani Przewodnicząca Józefa Boron stwierdziła, że Straż Gminna jest tylko wtedy 
użyteczna kiedy jest dostępna w ciągu 24 godzin na dobę. 

 Pan Radny Rafał Kubik zapytał, kto będzie rozwoził pocztę jeśli zlikwidujemy Straż 
Gminną? 

 Pani Radna Józefa Boron stwierdziła, iż poczta się sama obroni. 

 Radna Pani Krystyna Graca stwierdziła, iż nie trzeba zwiększać etatów w policji, ponieważ 
funkcjonuje prawidłowo na terenie Gminy. Zaproponowała, aby fundusze przekazać  
na realizację pomiarów prędkości a nie na stworzenie nowych etatów w Policji. 
Zaznaczyła, iż jest to nie zbyt pozytywne rozwiązanie. 
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 Wójt Pan Wiesław Olszewski, odpowiedział iż Komendant Wojewódzki Policji nie chętnie 
wydaje pozytywne opinie, jeśli sprawa dotyczyła by tylko samej likwidacji Straży Gminnej. 
Opinia może być pozytywna, jeśli się wskaże pewne działanie związane z poprawą 
bezpieczeństwa, a jeśli chodzi o policję to posiada większe możliwości prawne  
oraz faktyczne realizacji zadań z zakresu bezpieczeństwa ludzi oraz utrzymywania 
bezpieczeństwa i porządku publicznego. Zwiększenie etatów w Policji odbywających 
służbę na terenie Gminy Zbrosławice przyczyni się również do zwiększenia efektywności 
wydatkowania środków publicznych. Natomiast opinii Pana Komendanta Wojewódzkiej 
Policji Rada Gminy nie musi brać pod uwagę, ponieważ jest to tylko opinia. 

 

Więcej uwag i zapytań nie wniesiono. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”  
i 1 głos „wstrzymujący”). 

 

Pani W-ce wójt Katarzyna Sosada zgłosiła wniosek, aby najpierw zaopiniować projekt uchwały nr 
XV. 

 

k) w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Zbrosławicach na rok 2016  

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Pani Skarbnik Gminy Marzena Żołędziewska. 

Uwag i zapytań nie wniesiono. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”  
i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

l) w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia 
ścieków   

Projekt w/w uchwały przedstawił i omówił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Pan Jakub 
Kukliński. 

 Radny Pan Joachim Pieczka zapytał, czy opłaty za ścieki wzrosną? 

 Pani Felicja Heinrich odpowiedziała, że ścieki zdrożeją o 35 gr. Podwyżka wynika z tego,  
że od stawki dotacji przedmiotowej trzeba odprowadzić podatek VAT. 

Więcej uwag i zapytań nie wniesiono 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (12 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”  
i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

m) w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę   

Projekt w/w uchwały przedstawił i omówił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Pan Jakub 
Kukliński. 

Uwag i zapytań nie wniesiono 

Komisja negatywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (0 głosów „za”, 14 głosów „przeciw”  
i 0 głosów „wstrzymujących”). 
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n) w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę   

Projekt w/w uchwały przedstawił i omówił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Pan Jakub 
Kukliński. 

Uwag i zapytań nie wniesiono 

Komisja negatywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały ( 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”  
i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

o) w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę  
i zbiorowego odprowadzenia ścieków  

Projekt w/w uchwały przedstawił i omówił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Pan Jakub 
Kukliński. 

 Pan Radny Joachim Pieczka, zapytał Pana naczelnika Kuklińskiego czy zna kwotę opłat 
za wodę?  

 Pan naczelnik odpowiedział, że udzieli odpowiedzi na sesji Rady Gminy dnia 25.11.2015 
r. 

Więcej uwag i zapytań nie wniesiono 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały ( 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”  
i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

Pani Przewodnicząca Józefa Boron zarządziła 5 minut przerwy. 

p) w sprawie zmian w  wieloletniej prognozie finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2015-2027 

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Pani Skarbnik Marzena Żołędziewska 

Uwag i zapytań nie wniesiono 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały ( 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”  
i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

q) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2015  

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Pani Skarbnik Marzena Żołędziewska 

Uwag i zapytań nie wniesiono 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały ( 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”  
i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

r) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2015  

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Pani Skarbnik Marzena Żołędziewska 

Uwag i zapytań nie wniesiono 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały ( 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”  
i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

s) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2015  

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Pani Skarbnik Marzena Żołędziewska 

Uwag i zapytań nie wniesiono 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały ( 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”  
i 0 głosów „wstrzymujących”). 
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t) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2015 - autopoprawka 

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Pani Skarbnik Marzena Żołędziewska 

Uwag i zapytań nie wniesiono 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały ( 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”  
i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

Radna, Pani Zofia Woźniak skierowała wniosek z prośbą, aby na sesji nie wyjaśniać czego 
dokładnie dotyczy każda uchwała. Zaproponowała, aby od razu przejść do głosowania uchwały, 
skoro na komisji budżetowej już wszystko zostało wyjaśnione. Przekazała także informację,  
iż w innych Gminach postępuje się w ten sposób. 

Wszyscy Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali powyższy wniosek ( 14 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 

u) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Gminie Zbrosławice w miejscowości 
Ziemięcice 

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Pani Irena Czekała 

 Radna Pani Zofia Woźniak, zapytała czy nazwa ulicy Spacerowa występuje już w Gminie 
Zbrosławice? 

 Pani Irena Czekała odpowiedziała, że taka nazwa jeszcze nie występuje w Gminie 
Zbrosławice. 

 Radny Pan Alojzy Szyguła, wyraził swoje zadowolenie z powodu zakończenia prac 
związanych z nadaniem nazwy drodze. Poinformował, że cała procedura trwała bardzo 
długo. 

 Pani Irena Czekała, odpowiedziała że cała procedura uzyskania pisemnej zgody na 
nadanie nazwy drodze od wszystkich współwłaścicieli trwała około 1 roku. Trwała tak 
długo, ponieważ zgodę muszą wyrazić wszyscy współwłaściciele. 

 Radna Pani Krystyna Graca, poprosiła aby w uzasadnieniu uchwały znalazła się 
informacja z wyjaśnieniem dotyczącym nazwy ulicy. Skąd się wzięła i do czego nawiązuje.  

Więcej uwag i zapytań nie wniesiono. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały ( 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”  
i 0 głosów „wstrzymujących”). 

v) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Gminie Zbrosławice w miejscowości 
Kopienica 

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Pani Irena Czekała 

 Radny Pan Rafał Kubik zauważył, że na załączniku mapowym dołączonym do uchwały 
istnieje błędna nazwa miejscowości. Jest napisane Laryszów a winno być Kopienica. 

 Radny Pan Klaudiusz Aplik, złożył wniosek aby mapy były przygotowywane w sposób 
czytelny umożliwiający łatwy odczyt. Stwierdził, że treść mapy dołączonej do uchwały jest 
dla niego nie zrozumiała. 

 Pani Irena Czekała odpowiedziała, że mapy były przygotowywane w inny sposób. 
Natomiast radni poprzedniej kadencji stwierdzili, że jest to zła metoda i zarządzili, 
aby forma map była pozyskiwana z Starostwa Powiatowego.  

 Pani Wójt Katarzyna Sosada powiedziała, aby został dodany pomocniczy rysunek. 
Zgodnie z wnioskiem poprzedniej kadencji radnych, żeby była mapa zasadnicza to niech 
ona zostanie. Dodatkowo pod uzasadnieniem dołączyć rysunek pomocniczy, z którego 
będzie można wszystko wywnioskować. 
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Więcej uwag i zapytań nie wniesiono. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały ( 14 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

 Radna Pani Józefa Boron, zapytała Wójta która nazwa miejscowości w/w jest 
poprawna. Wyjaśniła, iż w GPS nie istnieje nazwa Kopienica tylko Kopienice. 

 Wójt Wiesław Olszewski odpowiedział, że Radni poprzedniej kadencji podjęli uchwałę, 
żeby w wykazie miejscowości obowiązywała nazwa Kopienica. Do rejestru nazw 
państwowych została przesłana informacja na ten temat i ta nazwa już funkcjonuje. 
Wójt poinformował, że nie wie dlaczego w innych instytucjach obowiązuje inna nazwa 
miejscowości. 

 

Ad. 5. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Fels poinformował, iż do Biura Rady Gminy wpłynęło 
zaproszenie na sesję miasta Tarnowskie Góry, które odbyło się dnia 19.11.2015 r., a także 
zaproszenie na sesję Powiatu Tarnogórskiego, które odbędzie się 24.11.2015 r. 

 Radna Pani Zofia Woźniak zapytała, czy zostało wysłane pismo do Nadzoru 
Budowlanego, o które  wnioskowała na ostatnim posiedzeniu komisji budżetowej? 

 Pan Rafał Barszcz odpowiedział, że pismo zostało wystosowane natomiast brak 
odpowiedzi. 

 Radna Woźniak zapytała, ile czasu maja na odpowiedź? 

 Pan Barszcz powiedział, że pismo nie podlega Kodeksowi KPA. Decyzja zależy  
od woli Nadzoru Budowlanego czy wyrażą zgodę na kontrolę. 

 Radna Pani Zofia Woźniak zapytała, o numery kontaktowe telefonów do osób które 
będą odpowiedzialne za prowadzenie akcji zima.  

 Pan Jakub Kukliński poinformował, że wszystkie telefony odnośnie akcji zima zawsze 
są dostępne na stronie internetowej Gminy Zbrosławice w zakładce „niezbędnik”. 
Ponadto Pan Kukliński podał te numery. 

 Pan Joachim Pieczka zapytał, czy zostało wystosowane pismo do właściciela posesji 
na której składowana jest wata szklana? 

 Pan Kukliński odpowiedział, że pismo zostało wysłane. 

 Pan Joachim Pieczka poinformował, że w Czekanowie na ul. Sadowej pojawiła się 
sterta desek rozdzielczych i tapicerek. Radny prosi o reakcję w tej sprawie.  

 Radna Pani Krystyna Graca, złożyła wniosek w sprawie jednoznacznego określenia, 
wyjaśnienia rozbieżności dotyczącej nazwy ul. w Miedarach. Czy ma być ul. 
Jesionowa czy Jasionowa. 

 Pan Jakub Kukliński powiedział, iż sprawdzi jaka nazwa ulicy powinna być 
prawidłowa. Jeśli istnieje tabliczka z nie poprawną nazwą to zostanie ona 
wymieniona. 

 Radny Pan Alojzy Szyguła poprosił, aby uzupełnić znaki drogowe koło szkoły  
w Ziemięcicach. 

 Pan Kukliński odpowiedział, iż sprawa zostanie przekazana osobą odpowiedzialnym 
za tego typu prace. 

Radna Pani Józefa Boron przekazała informację, żeby Radni zastanowili się nad pismem Wójta 
Gminy Koniecpol, które wpłynęło do Biura Rady Gminy. Pismo dotyczy pomocy w budowie 
wodociągu. 

 

Ad. 6.  

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z posiedzenia komisji z dnia 26.10.2015 r. 
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Ad. 7. 

Termin następnego posiedzenia komisji ustalono na dzień 16.12.2015 o godz. 16:00  

w temacie:  

 Zaopiniowanie budżetu na rok 2016; 

 Opracowanie planu komisji na rok 2016; 

 Korekta WPF 

Ad. 8. 

 Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron podziękowała za udział w posiedzeniu, dokonując 
tym samym jego zamknięcia. 

 

Protokołował                                                                                           Przewodnicząca komisji 
Referent P. Kupka              Józefa Boron 
 
 

  

Załączniki do protokołu oraz nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji są dostępne w biurze Rady 
Gminy.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


